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Místo:   zasedací místnost ÚMOb Hrabová 

Čas:  15:00 – 17:00 

Přítomni: Ing. Jiří Koritár, Ing. Milan Kratochvíl, Martin Krejčíček, Ing. Jiří Kubečka, Ing. Jiří 

Skalský 

Omluveni: Ing. Iva  Vinklerová, Ing. Tomáš Konečný, Jana Batelková, MBA, Ing. Adam Hrabovský

   

Hosté :  Renáta Moskalová  

 

 

 

 

 

 

 

Program jednání: 

1. Aktualizace seznamu úkolů pro členy komise pro příští jednání 

2. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

3. Různé 

4. Předběžný program pro následující jednání komise VDE  
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1. Aktualizace seznamu úkolů pro členy komise pro příští jednání 

 

Členové komise byli seznámeni s aktuálním aktualizovaným seznamem úkolů 

 

 

 Aktualizace stavu neuzavřených úkolů  

 

Zodpovídá: Martin Krejčíček společně 

 

 Aktuální přehled možných dotačních titulů  

 

Zodpovídá: Ing. Iva Vinklerová 

 

 

   

 

2. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 

 

 

a) Vedení obce předalo komisi VDE k posouzení žádost o odstranění betonových fragmentů 

nacházejících se poblíž garáží na ulici Šídlovecká  

 

Komise VDE doporučuje odstranění betonových fragmentů za předpokladu, že ÚMOb Hrabova 

bude mít písemný souhlas vlastníka pozemků, na kterém se betonové fragmenty (betonové pražce) 

nacházejí. 

 

 

b) RMOb Hrabová požádala komisi VDE o průzkum pozemků a objektu ve vlastnictví státu, které 

jsou nabízeny k bezúplatnému převodu do vlastnictví Mob. (Nejedná se o již schválené pozemky 

k převodu)  

 

Komise VDE v současnosti nedoporučuje požádat o převod těchto pozemků.  

 

c) Komise VDE obdržela podnět občana k vybudování chodníku mezi ul. Domovská a restaurací 

„Zvonírna“  

Vzhledem k faktu, že se jedná o objekt v soukromém vlastnictví, doporučuje komise VDE umožnit 

vlastníku objetu vybudování tohoto chodníku na jeho náklady po schválení konkrétní podoby a 

skladby. 
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3. Různé 

  

a) Seznam stavu MK  

Paní Renata Moskalová předložila komisi VDE přehled stavu MK  

Výsledek: 

Na základě tohoto přehledu komise VDE na příštích jednáních doporučí prioritní opravy 

konkrétních komunikací. 

 

 

b) Veřejné osvětlení MK 

 

Vzhledem k budoucímu plánování oprav MK je zapotřebí znát aktuální situaci a harmonogram 

budování VO v obci.  (Jedná se např. o ul. K nadjezdu, Lužná) 

 

Aktuální situaci zajisti od paní Králové Martin Krejčíček 

 

c) Kontejnery na tříděný a komunální odpad 

 

Komise VDE doporučuje v zatáčce (ul. Paskovská, Jezdiště, Mlynářská) upravení – rozšíření 

stávajícího místa tak, aby kontejnery nezasahovaly do MK. Zároveň komise doporučuje následně 

toto místo ohradit kovovou konstrukcí s výplní z latí z recyklovaného plastu.   

Komise VDE doporučuje přemístění kontejneru na třídění odpad nacházející se na ul. Šídlovecká 

poblíž podchodu směr Hrabůvka o cca 20m k domu (Šídlovecká 6), kde jsou v současnosti již 

kontejnery na komunální odpad a je zde vybudovaná dostatečná plocha k přemístění kontejnerů 

na tříděný odpad. Zároveň komise doporučuje ohrazení kovovou konstrukcí s výplní z latí 

z recyklovaného plastu.   

 

 

 

d) Oprava povrchu části ul. K Pilíkům 

Komise VDE požádala pani Moskalovou o zpracování a zaslání žádosti o předběžnou informaci 

k opravě povrchu části ul. K Pilíkům na Odbor OŽP MMO dle instrukcí komise. 

Termín: 30.4.2023 
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4. Předběžný program pro následující jednání komise DVE (Květen 2023) 

 

 Seznámení s aktualizací seznamu nedokončených úkolů 

 Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 Aktuální přehled možných dotačních titulů 

 Různé 

 

 

 

Zapsal dne 11.5.2023  Martin Krejčíček 


